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Protokoll fört vid Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikts årsmöte 
2022-02-06 
Plats: Digitalt möte via Zoom 
Bilagor: 

1. Ombudslista och röstlängd 
2. Verksamhetsberättelse 2021 
3. Uppdaterad årsrapport 2021 
4. Resultat- och balansräkning 2021 
5. Revisionsberättelse 2021 
6. Verksamhetsplan för 2022 
7. Budget för 2022 inklusive budgetuppföljning för 2021 
8. Valberedningens förslag 

1. Mötets öppnande 
Distriktsstyrelsens ordförande Ann-Britt Carlsson öppnade årsmötet och hälsade alla hjärtligt 
välkomna. Det i förväg planerade fysiska mötet på Stenungsbaden hade på grund av restriktionerna 
ersatts av ett digitalt möte via Zoom.   
En tyst minut hölls för att hedra minnet av de biodlarkollegor som avlidit under 2021.                                                      

2. Upprop av ombud och fastställande av röstlängd 
Ombudslistan hade till följd av gdpr inte skickats ut i förväg. Ann-Britt Carlsson uppmanade dem som 
eventuellt inte ville ha med sitt namn i röstlängden att höra av sig.  
16 av 17 lokalföreningar hade utsett ombud. Av 79 möjliga ombud hade 74 namngivna ombud 
utsetts; av dessa röstade 60 före mötet via ett Google-formulär, i vilket ombuden också kunde lämna 
kommentarer.   
58 ombud från 16 (av totalt 17) föreningar deltog i det digitala mötet. Efter upprop av ombuden 
upprättades en röstlängd (Bilaga 1). Med distriktsstyrelse, mötesfunktionärer, valberedning och 
revisorer var det totala antalet närvarande på mötet kring 65 personer. 

3. Godkännande av kallelse  
Kallelsen skickades ut per mejl via medlemsregistret den 15 januari med en påminnelse den 25 
januari. Samtliga ombud som förtidsröstat hade godkänt kallelsen och den kunde därmed antas av 
mötet.  

4. Godkännande av dagordning 
Samtliga ombud som röstat i förtidsröstningen hade godkänt dagordningen och den antogs av mötet. 
Ingen övrig fråga var föranmäld och ingen övrig fråga anmäldes på det digitala mötet.  
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5. Val av mötesfunktionärer 
Av praktiska skäl hade distriktsstyrelsen i förväg vidtalat nedanstående mötesfunktionärer, vilka 
antogs av mötet: 
– Ordförande: Peder Adamsson, Skee Bf.  
– Sekreterare: Lillemor Bulukin, Södra Inlands Bf. 
Som justerare att jämte ordförande justera mötets protokoll utsåg mötet Tord Glans, Stenungsunds 
Bf och Joakim Hagberg, Södra Inlands Bf. Justeringspersonerna hade före mötet kontrollerat 
ombudsrösterna i Google-formuläret.  
Mötet beslöt att justeringspersonerna även skulle vara rösträknare om sådana skulle behövas. 

6. Yttrande- och förslagsrätt för närvarande vilka inte är ombud 
På grund av antalsbegränsningar i mötesprogrammet Zoom hade endast ombud, revisorer, 
valberedning och mötesfunktionärer bjudits in. Mötet godtog att mötesdeltagare som inte var 
ombud hade förslagsrätt och yttranderätt.  

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2021 
Verksamhetsberättelsen (Bilaga 2) var utskickad tillsammans med kallelsen.  
En majoritet av ombuden hade godkänt styrelsens verksamhetsberättelse som fastställdes och lades 
till handlingarna. 
Ann-Britt Carlsson läste upp ett följande förklarande tillägg med anledning av att den utskickade 
årsrapporten innehöll en felaktig uppgift avseende medlemsantalet:  
”Biodlarna inkom med en uppdaterad årsrapport 2022-01-21, dvs efter kallelsen till ombuden hade 
skickats ut. Medlemsantalet på den nya listan stämde inte med den lista distriktet fått från SBR 2021-
12-15 och som använts i Verksamhetsberättelsen. 2021-09-30 hade distriktet 1 407 medlemmar och 
inget annat! Det ger en ökning med 92 medlemmar, cirka 7 %.  
Antalet rapporterade föreningsbigårdar stämmer inte heller, såväl för höga som för låga siffror 
anges, t ex anges att Inlands Torpe inte har någon föreningsbigård, i verkligenheten har de en. 
Klagomål i saken har framförts till Biodlarna både muntligt och skriftligt.” 
Uppdaterad årsrapport bifogas protokollet (Bilaga 3). 
Ann-Britt Carlsson hade för avsikt att under det digitala mötet att komplettera 
verksamhetsberättelsen med ytterligare information, något som tyvärr inte gjordes. Kompletteringen 
är därför tillagd i protokollet i efterhand och den lyder: 
”Distriktet har sponsrat 1 064 exemplar av Handbok i bihälsa. Under 2020 och 2021 har totalt 11,7 % 
(165 personer) av distriktets medlemmar gått kursen Godkänd biodlare, vilket distriktsstyrelsen anser 
gett en avsevärd kompetenshöjning i lokalföreningarna.” 
  

8. Fastställande av resultat- och balansräkning samt uppföljning av budget 
för 2021 
En majoritet av ombuden som röstat i förtidsröstningen hade godkänt balans- och resultaträkningen. 
Resultat- och balansräkningen fastställdes och lades till handlingarna (Bilaga 4). 
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9. Fastställande av revisionsberättelsen 
Följande kommentar hade lämnats i röstningsformuläret i anslutning till punkten om fastställande av 
revisionsberättelsen: 
”Revisorerna bör inte bara granska den ekonomiska redovisningen utan också följa upp att 
verksamheten ansluter till stadgar, mål och verksamhetsplan.”  
Distriktsstyrelsens kassör Lars-Gunnar Peterson svarade att motsvarande kommentar funnits med 
även i fjol och att han trots detta underlåtit att ge revisorerna tillräckligt med underlag under 
verksamhetsåret för att följa verksamheten. Lars-Gunnar Peterson tog på sig hela skulden och 
utlovade bot och bättring under det nya verksamhetsåret. Revisorerna skulle bland annat läggas in 
på utskickslistan så att de med automatik får styrelseprotokollen under året. 
En majoritet av ombuden som röstat i förtidsröstningen hade godkänt revisionsberättelsen och den 
kunde därmed läggas till handlingarna (Bilaga 5).  

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
En majoritet av ombuden som röstat i förtidsröstningen ansåg att styrelsen kunde beviljas 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021. Mötet fastställde beslutet att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

11. Ersättningar 
En majoritet av ombuden som röstat i förtidsröstningen hade godkänt de av styrelsen föreslagna 
ersättningarna, vilka därför fastställdes enligt följande: 
A. revisorer 200 kr per person. 
B. att fördela inom styrelsen för dator, mobil, skrivare med mera: 6 650 kr. 
C. reseersättning till ombud och styrelse: 18,50 kr/mil plus 1 kr/mil och passagerare. 

12. Medlemsavgift till biodlardistriktet år 2023 
Samtliga ombud som röstat i förtidsröstningen (100 %) hade godkänt en oförändrad medlemsavgift 
på 75 kr för 2023. Avgiften fastställdes. 
Ann-Britt Carlsson påminde om att det endast är huvudmedlemmar som betalar 75 kr; 
familjemedlemmar och juniorer betalar ingen avgift till distriktet, men är ändå fullvärdiga 
medlemmar. 

13. Styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2022 
En majoritet av de ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt styrelsens förslag till 
verksamhetsplan för 2022. 
Ett önskemål om utbildning i apiterapi som lämnats till distriktet i samband med 
ordförandekonferensen 2021 hade inte kommit med i verksamhetsplanen. Ann-Britt Carlsson 
kommenterade att förslaget blivit bortglömt.  
Ordföranden bad distriktsstyrelsen att beakta önskemålet och verksamhetsplanen antogs av mötet 
(Bilaga 6). 
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14. Fastställande av budget för 2022 
Som svar på en kommentar varför distriktet budgeterat för förlust redogjorde Lars-Gunnar Peterson 
att man medvetet ökat kostnaderna för att undvika att gå med vinst ännu ett år. Under det första 
pandemiåret ställdes många planerade aktiviteter in; nu ser man istället fram emot att kunna 
genomföra många olika aktiviteter.  
En majoritet av de ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt styrelsens budget för 2022 
som antogs av mötet. (Bilaga 7).  

15. Val av ordförande  
Samtliga ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt valberedningens förslag till ordförande 
(Bilaga 8). Mötet fastställde att Ann-Britt Carlsson, Stenungsunds Bf, valdes till ordförande för 2022 
(ett år, omval). 

16. Val av styrelseledamöter 
En majoritet av de ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt valberedningens förslag på 
tre styrelseledamöter (Bilaga 8).  
Valberedningens förslag fastställdes av mötet enligt följande: 
För två år (2022–2023) valdes: 
Hans Forsberg, Tjörns Bf (omval) 
Lars-Gunnar Peterson, Uddevalla Bf (omval) 
Karin Söderlund, Landvetters Bf (omval) 
Kvarstår ytterligare 1 år:  
Kerstin Namuth, Göteborgs Bf (omval) 
Klaes-Göran Carlsson, Orusts Bf (omval) 

17. Fyllnadsval av styrelseledamot på 1 år 
En majoritet av de ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt valberedningens förslag till 
fyllnadsval av en styrelseledamot (Bilaga 8).  
Mötet fastställde att Peder Adamsson, Skee Bf valdes till styrelseledamot på ett år (fyllnadsval efter 
avgången ledamot). 

18. Val av revisorer och ersättare 
En majoritet av de ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt valberedningens förslag till 
revisorer och ersättare (Bilaga 8). Mötet fastställde att följande personer utsågs för 1 år:  
Revisor: Eva Henrikson, Södra Inlands Bf (nyval) 
Revisor: Kenneth Hermansson, Tjörns Bf (nyval) 
Ersättare: Lars Lindberg, Orusts Bf (nyval) 
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19. Val av valberedning 
Eftersom en valberedning inte föreslår sig själv, hade distriktsstyrelsen i förväg frågat Monica Selling, 
Eva Carlsson och Kjell Gustavsson om de stod till förfogande även 2022.  
En majoritet av de ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt det av distriktsstyrelsen 
utskickade förslaget till valberedning. 
Mötet fastställde att följande personer utsågs till valberedning för 1 år: 
Monica Selling, Orusts Bf 
Eva Carlsson, Södra Inlands Bf 
Kjell Gustavsson, Uddevallanejdens Bf 

20. Skrivelser och motioner till distriktet 
Inga motioner hade kommit in. 

21. Behandling av motioner till riksförbundsmötet 
Inga motioner hade kommit in. 

22. Val av ombud och ersättare till riksförbundsmötet 
Ann-Britt Carlsson redogjorde för bakgrunden till denna punkt. 2022 arrangeras inget 
Riksförbundsmöte men enligt Biodlarnas önskemål ska det ändå finnas ombud för det fall att en 
extra stämma behöver arrangeras. Distriktet kan skicka ett ombud per påbörjat 300-tal medlemmar 
till riksförbundsmötet, vilket motsvarar 5 ombud.  
I Google-formuläret fanns också möjlighet för ombuden att anmäla intresse av att vara ombud. 
Följande personer hade erbjudit sig att vara ombud: 
Mikael Lagerman – Göteborgs Bf 
Sofia Melander – Tanums Bf 
Hans-Erik Ringström – Dingle Bf 
Ann-Britt Carlsson – Stenungsunds Bf 
Monica Selling, Orust Bf påpekade att det, med tanke på att många frågor som tas upp på 
riksförbundsmötet ligger nära de frågor som en distriktsstyrelse jobbar med, är viktigt att minst två 
av ombuden är medlemmar i distriktsstyrelsen. 
En majoritet av de ombud som röstat i förtidsröstningen hade tillstyrkt att distriktsstyrelsen hanterar 
frågan om vilka som ska vara ombud. 
Mötet fastställde att distriktsstyrelsen beslutar vilka ombud som ska delta på riksförbundsmötet. 
Ann-Britt Carlsson tillade att de fyra personer som anmält sitt intresse kommer att markeras som 
ombud.  
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23. Val av ombud och ersättare till Studieförbundet Vuxenskolans stämmor 
inom vårt distrikt 
Ann-Britt Carlsson redogjorde för bakgrunden till denna punkt. Studieförbundet Vuxenskolan, SV ser 
gärna att ombuden utses på biodlardistriktet årsmöte och att dessa ombud är personer som håller 
kurser i respektive region. 
Stämmor och antal ombud: 
• SV Väst – 3 ordinarie, 3 ersättare 
• SV Göteborgsregionen Sydost – 3 ordinarie, 3 ersättare 
• SV Göteborg – 3 ordinarie, 3 ersättare 
• SV:s Regionsstämma – 1 ordinarie, 1 ersättare. Regionsstämman omfattar hela Västra Götaland 

och i detta område finns tre biodlardistrikt, varav två får välja ombud i år.  
Distriktsstyrelsens kassör, Lars-Gunnar Peterson påpekade att SV är en viktig finansiär av den 
verksamhet som distrikt och lokalföreningar bedriver. Monica Selling, Orust Bf lyfte också fram att SV 
är det enda studieförbund som Biodlarna har ett samarbetsavtal med. 
 
Följande personer erbjöd sig att vara ombud: 
• För SV Väst: Margareta Wåhlin, Sotenäs Bf och Peder Adamsson, Skee Bf 
• För SV Göteborg: Tomas Olsson, Göteborgs Bf. Mikael Lagerman, Göteborgs Bf erbjöd sig vara 

reserv. 
Mötet beslöt att distriktsstyrelsen hanterar valen och kompletterar med återstående ombud. 

24. Beslut om tidpunkt för distriktets årsmöte 2023 
En majoritet av ombuden hade antagit föreslaget datum: söndag 5 februari 2023.  
Mötet fastställde datumet.  

25. Övriga frågor 
Lars-Gunnar Peterson, Uddevalla Bf visade roll uper och banderoller som distriktet köpt in från 
Biodlarna. Lokalföreningarna kan boka dessa för aktiviteter och de bokas hos Lars-Gunnar.  
 
Ann-Britt Carlsson visade en bild för att förtydliga vad som gäller för vänmedlemsskap: 
• Vänmedlemmar i en lokalförening har sitt huvudmedlemsskap i en annan lokalförening. 
• Vänmedlemmar är fullvärdiga medlemmar i den förening i vilken man är vänmedlem.  
• Man kan vara vänmedlem i flera lokalföreningar.  
• Medlemmen tar kontakt med den förening i vilken man önskar vänmedlemsskap för att ”bli 

godkänd” vänmedlem. Enligt stadgarna har föreningen tills vidare rätt att neka vänmedlemsskap. 
• Medlemmen kontaktar därefter Biodlarna för att bli vänmedlem; varken lokalförening eller 

medlem kan registrera vänmedlemsskap via Biodlarnas sajt. Vänmedlemsskapet administreras av 
Biodlarna.  

• Lokalföreningen kan via medlemsregistret se vilka som är vänmedlemmar i föreningen.  
• Avgiften för vänmedlemsskapet kommer på medlemmens faktura från Biodlarna.  
• Biodlarna betalar ut vänmedlemsavgiften till respektive lokalförening ihop med övriga 

medlemsavgifter. 
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Därefter vidtog en diskussion hur lokalföreningen ska göra med gamla medlemmar som inte längre 
har bin, inte vill betala medlemskap i Biodlarna men ändå vill ha fortsatt kontakt med föreningen. 
Mötet enades om att det var viktigt att värna om dessa före detta medlemmar och att de fortsatt 
skulle bjudas in till föreningsaktiviteterna. Biodlarnas nomenklatur gör dock att man inte kan kalla 
dem vänmedlemmar och inte heller hedersmedlemmar.  
Monica Selling med flera påpekade att det är ett livslångt åtagande för en lokalförening att utse 
någon till Hedersmedlem; lokalföreningen betalar medlemsavgiften till Biodlaren tills medlemmen 
går ur tiden. 

26. Mötet avslutas 
Ann-Britt Carlsson tackade Peder Adamsson och Lillemor Bulukin för deras insatser och bad dem 
hålla utkik i sin mejlbox efter en digital blomstercheck.  
Även Roland Vejfors, som suttit i distriktsstyrelsen och som slutat på grund av sjukdom, avtackades 
med en digital blomstercheck.  
De ombud som röstat i Google-formuläret hade fått ett presentkort för en enkel lunch som tack för 
sin insats. 
Peder Adamsson avslutade mötet.  
 
2022-02-06 
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